
ACORDS NO COMPLERTS

En les dues legislatures de la CUP a l’Ajuntament, a banda de fiscalitzar la tasca de l’equip de
govern, hem treballat propostes pròpies en format de moció. 

En set anys s’han aprovat força mocions presentades pel nostre grup, cosa que ens satisfà perquè
són  propostes  per  millorar  aspectes  del  nostre  poble  que  considerem  importants.  Però
desgraciadament l’equip de Junts, tot i votar a favor d’aquestes mocions, ha deixat passar anys i
anys sense complir-ne els acords. 

Els exemples són molts: per a publicitar les activitats que organitzen les entitats del municipi, per
publicar l’inventari i registre de béns de l’Ajuntament al portal de transparència (maig 2019), per
defensar els productors de fruita seca, per a la publicació d’un inventari dels fons documentals de
l’arxiu històric municipal (setembre 2019), per a la millora de la visibilitat dels passos de vianants
(novembre  2020),  pel  reconeixement  públic  del  dol  gestacional  i  perinatal  (març  2021),  per
l’adhesió a l’associació de municipis i entitats per l’energia pública (juliol 2021), per la retirada del
monument als caiguts (setembre 2021) o per a la millora del transport públic interurbà (gener 2022),
entre d’altres. (podeu llegir-les totes a riudoms.cup.cat)

Per no deixar caure en l’oblit aquestes mocions aprovades també vam demanar una reunió (gener
2022) per fer-ne un seguiment, moment en què també vam oferir la nostra ajuda per tal de complir
els acords aprovats en els diversos plens.

La resposta ha estat la que és habitual, i no per això menys lamentable: silenci administratiu. Per
què s’aproven les mocions si no es pensen dur a terme? És per falta de ganes? De possibilitats? Per
què no s’accepta la nostra ajuda i ni tan sols se’ns respon?

Tot plegat demostra que Junts per Riudoms no està disposat a dur a terme compromisos presos al
Ple. De moment l’aprovació de les mocions queda en un brindis al sol. Seguirem insistint perquè es
posi fil a l’agulla.
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